
Årsmøte i Løperen 26. jan-
uar 2023
Det var møtt fram 11 stemmeføre

Servering og premieutdeling

Harald hadde ordna med pizza og drikke og delte ut premiar i form 
av gavekort for dei med pallplass i turneringane i 2022.

Formalia

Møteleiar(Svein Erik), referent (Sigurd) og protokollunderskrivarar 
(Svein Erik og Morten) vart valde samrøystes. Innkalling og dagsor-
den vart godkjende utan merknader.

Økonomi

Harald gjekk gjennom økonomien, som er god. Rekneskapen for 
2022 var godkjend utan merknader.

Val

Svein Erik og Morten går ut av styret, Karl Erik og Sverre kjem inn. 
Styret vil konstituere seg sjølv. Karl Erik melde seg som ny turner-
ingsleiar i tillegg til dei vi har frå før (Svein Erik, Sigurd og Harald). 
Styret skal spørje Jostein om han han kan tenke seg å vere 
webansvarleg. Valkomite for neste år vart Morten og Toralv. Alle val 
avgjorde utan votering.

Innkomne framlegg

1. Meir hurtigsjakk (Karl Erik). Det vart vedteke å alternere mellom 
hurtigsjakk og langsjakk i vårhalvåret. Styret vil vedta speleplan for 
hausten basert på røynslene vi vil få i vår.

2. Meir kafesjakk (Karl Erik)

Styret utredar, og vil også finne ut om det er nokre som kan ta på seg 
å drive parksjakk (Kral Eriks framlegg 6) om sommaren.

3. Gullmedlemsskap (Karl Erik)

Detter vart også ein diskusjon om differensiert medlemskontingent. 
Styret vil utrede dette.

4. Nye sjakkbrett (Karl Erik)

Årsmøtet sluttar seg til at vi over langs vil få inn meir attraktive brett 
og brikker.

5. Fleire plattformer i sosiale medier.

Helge og Karl Erik melde seg til å finne ut av det.

6. Betaling med Vipps (Sverre)

Det vil i så fall bli ei avgift. Det vart ikkje gjort noko vedtak, og det vil 
vere naturleg at styret ser på det.

Terminliste / speleplan

Speleplanen vart vedteken undre punktet om meir hurtigsjakk

Fastsette medlemskontingent og vedta budsjett

Det vart ikkje gjort vedtak om endra medlemskontingent, anna enn 
at styret skal utrede differensiert kontingent.

Anna

Ingen saker

Sigurd Tjelmeland (referent)


